



Conférence Episcopale Nationale du Cameroun National Episcopal Conference of Cameroon

Code postal : B.P. : 1963 Adresse : 7624 Avenue Mgr Henri Vieter, Yaoundé 3
Tél.: 00 (237) 222 31 15 92/222 31 49 10 Fax: (237) 22 31 49 15 E-mail: cenc20042003@yahoo.ca
Pays : Cameroun Ville : Yaoundé – Mvolyé

Le Secrétaire Général

OBITUARY

The President of the National Episcopal Conference of Cameroon (NECC), His Lordship Bishop Abraham KOME, announces with deep sorrow the death of His Lordship Bishop Philippe Stevens, Bishop Emeritus of the Diocese of Maroua-Mokolo who died on Tuesday, 7 December, 2021, after an illness.

On behalf of the Bishops of Cameroon and on his own behalf, Bishop Abraham KOME expresses his heartfelt condolences to all Christian people, the faithful of Diocese of Maroua-Mokolo, and the natural family of Bishop Philippe Stevens. He also expresses his compassion to all the bereaved.

The Bishop invites all the faithful, relatives, friends and acquaintances and all people of good will to pray that this indefatigable servant of the Catholic Church may rest in peace with God.

The funeral will take place in Nyons (France), on 11 December, 2021 at 2.30 p.m.

Done at Yaounde, 8 December, 2021


Mgr. Jervis KEBEI KEWI
Secretary General





Conférence Episcopale Nationale du Cameroun National Episcopal Conference of Cameroon

Code postal : B.P. : 1963 Adresse : 7624 Avenue Mgr Henri Vieter, Yaoundé 3
Tél.: 00 (237) 222 31 15 92/222 31 49 10 Fax: (237) 22 31 49 15 E-mail: cenc20042003@yahoo.ca
Pays : Cameroun Ville : Yaoundé – Mvolyé

Le Secrétaire Général

AVIS DE DECES

Le Président de la Conférence Épiscopale Nationale du Cameroun (CENC), Son Exc. Mgr. Abraham KOME, a la profonde douleur d'annoncer le décès de Son Exc. Mgr Philippe Stevens, Evêque émérite du diocèse de Maroua-Mokolo, décès survenu le mardi, 07 décembre 2021, des suites de maladie.

Au nom des Evêques du Cameroun et en son nom propre, Mgr. Abraham KOME exprime à tous les fidèles chrétiens, croyants du diocèse de Maroua-Mokolo, ainsi qu'à la famille naturelle du défunt ses condoléances et les assure de sa pleine compassion.

Il invite la Communauté des fidèles, parents, amis et connaissances et toutes les personnes de bonne volonté à la prière et au recueillement, pour accompagner ce serviteur infatigable de l'Eglise Catholique dans la paix vers la Maison du Père Eternel.

Les obsèques auront lieu à Nyons (France), le 11 décembre 2021 à 14h30.

Fait à Yaoundé, le 08 décembre 2021


Mgr. Jervis KEBEI KEWI
Secrétaire Général

